
SF-1, 22 LR with Hogue Stock

The SF-1 is one of our most unique rifles we offer.

The snake fluting is not a straight flute, nor a spiral flute but a hybrid of the two.
Its increased surface area allows more heat dissipation than conventional straight
flutes but at the same time is more rigid than spiral flutes. A Forward Blow
Compensator is then installed to provide recoil free shooting. Its innovative
design will also help direct noise downrange.

It has always been our goal to achieve bolt action accuracy from a semi-auto and
this begins with the barrel. Our stainless steel barrels feature match bore and
chamber tolerances. Digital gauging equipment ensures that each barrel meets
our stringent criteria.

Attributes

Name: SF-1, 22 LR with Hogue Stock
Manufacturer: VOLQUARTSEN
Product no.: BRD231213
Mfr. No.: VCS‑LR‑H
Barrel Finish: Stainless
Barrel Length: 18.5''
Barrel Type: compensator
Caliber: .22lr
Color: Black
Elevation: 20 MOA
Magazine Included: 1 x 10-Round
Make: Volquartsen
Model: SF-1 22LR
Muzzle Threads: 1/2-28
Twist Rate: 1-16
Delivery weight: 4kg
UPC: 810162016616

Item details

EU Export Disabled
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Sicherheitshinweise für das SF1, 22 LR mit Hogue
Stock

Einleitung
Willkommen zu Ihrem neuen SF1, 22 LR mit Hogue Stock. Diese Anleitung enthält wichtige
Sicherheitsinformationen, die Sie vor der Benutzung des Gewehrs beachten sollten. Die Sicherheit hat oberste
Priorität, daher bitten wir Sie, die folgenden Richtlinien sorgfältig zu lesen und zu befolgen.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Verwenden Sie das Gewehr niemals unter dem Einfluss von Alkohol oder Drogen.
Halten Sie das Gewehr immer in einem sicheren Zustand, bis Sie bereit sind, zu schießen.
Zeigen Sie die Mündung des Gewehrs niemals auf Personen oder Tiere.
Tragen Sie immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Gehörschutz und Schutzbrille.
Bewahren Sie das Gewehr in einem sicheren und abgeschlossenen Ort auf, außerhalb der Reichweite von
Kindern.
Prüfen Sie vor jedem Gebrauch das Gewehr auf Beschädigungen oder Abnutzungen.
Halten Sie sich an alle lokalen und nationalen Gesetze und Vorschriften bezüglich des Besitzes und
Gebrauchs von Feuerwaffen.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung
Stellen Sie sicher, dass Sie mit der Funktionsweise von Gewehren vertraut sind, bevor Sie das SF1
verwenden.
Verwenden Sie nur die vom Hersteller empfohlenen Munitionstypen.
Achten Sie darauf, dass das Gewehr nicht überladen wird.
Halten Sie den Abzug immer von der Fingerkuppe fern, bis Sie bereit sind, das Gewehr abzufeuern.
Bei Problemen während des Schießens, wie z.B. einem Stau, befolgen Sie die empfohlenen Verfahren zur
Behebung des Problems.
Lassen Sie das Gewehr niemals unbeaufsichtigt, wenn es geladen ist.

Anweisungen für Installation und Gebrauch

Installation des Gewehrs:

Überprüfen Sie alle Teile des Gewehrs, um sicherzustellen, dass sie korrekt montiert sind.
Stellen Sie sicher, dass der Forward Blow Compensator richtig installiert ist, um einen rückstoßfreien
Schuss zu gewährleisten.

Gebrauch des Gewehrs:

Nehmen Sie eine stabile Position ein, um das Gewehr zu halten und zu schießen.
Zielen Sie sorgfältig und drücken Sie den Abzug gleichmäßig.
Nach dem Schießen, überprüfen Sie das Gewehr auf eventuelle Beschädigungen oder Anzeichen von
Verschleiß.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie leere Munition und andere Abfälle gemäß den örtlichen Vorschriften.
Verwenden Sie keine beschädigten oder abgelaufenen Munitionsteile.
Entsorgen Sie das Gewehr nur an autorisierten Sammelstellen oder durch einen lizenzierten Waffenhändler.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für Fragen zur Sicherheit oder bei Problemen mit dem Gewehr, wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder einen
qualifizierten Fachmann.



Schlussfolgerung
Die Sicherheit ist von größter Bedeutung, wenn Sie mit dem SF1, 22 LR mit Hogue Stock umgehen. Indem Sie die
oben genannten Richtlinien befolgen, tragen Sie dazu bei, ein sicheres Schießerlebnis zu gewährleisten. Vielen
Dank, dass Sie sich die Zeit genommen haben, diese Sicherheitsanweisungen zu lesen.
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SF1, 22 LR with Hogue Stock Safety Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the SF1, 22 LR with Hogue Stock. Your safety is our top priority. This guide provides
essential safety instructions and information to ensure safe and responsible use of your rifle. Please read this guide
carefully before using the product.

General Safety Guidelines
Always treat every firearm as if it is loaded.
Keep the muzzle pointed in a safe direction at all times.
Ensure that the firearm is not loaded when not in use.
Store the firearm in a secure location, out of reach of children and unauthorized users.
Use only the recommended ammunition for your rifle.
Always wear appropriate safety gear, including eye and ear protection, when using the rifle.
Be aware of your surroundings and ensure that you have a clear and safe shooting area.
Do not use the firearm under the influence of drugs or alcohol.
Regularly inspect your rifle for any signs of damage or wear.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure that the safety mechanism is engaged when the firearm is not in use.
Do not place your finger on the trigger until you are ready to shoot.
Be cautious of obstructions in the barrel before firing.
Do not attempt to modify or alter the firearm in any way.
If a misfire occurs, keep the firearm pointed downrange for at least 30 seconds before attempting to clear the
malfunction.
Always be aware of the maximum range of your ammunition and ensure that you are shooting in a safe
environment.

Instructions for Installation and Usage

Installation of the Forward Blow Compensator:

Follow the manufacturer's instructions for the correct installation of the Forward Blow Compensator.
Ensure that all components are securely fastened before use.

Loading the Magazine:

Use only the specified 10round magazine for your rifle.
Load the magazine by following the indicated steps in the manual.
Ensure the magazine is seated properly in the firearm before attempting to fire.

Firing the Rifle:

Ensure that the safety is in the "off" position before firing.
Take a stable shooting stance and ensure your grip is secure.
Aim at your target and gently squeeze the trigger to fire.

PostFiring Procedures:

After firing, engage the safety mechanism immediately.
Remove the magazine and ensure the chamber is clear.
Clean the rifle according to the manufacturer's recommendations to maintain its performance.

Disposal Instructions



Dispose of any used ammunition and firearm components in accordance with local regulations.
Do not dispose of firearms in regular trash. Contact local authorities for proper disposal methods.
Ensure that the firearm is rendered inoperable before disposal to prevent unauthorized use.

Contact Information for Further Support
For any safety inquiries or concerns regarding your SF1, 22 LR with Hogue Stock, please refer to the manufacturer's
website or contact your local dealer for assistance.

Conclusion
By following these safety guidelines and instructions, you can ensure a safe and enjoyable experience with your SF1,
22 LR with Hogue Stock. Always prioritize safety and responsibility when handling firearms. Thank you for your
attention to these important safety measures.


